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1. Bakgrunn 
Saken gjelder utbedring av fv. 404 Kvamme - Fossevatn hvor godkjent reguleringsplan foreligger. De 
undertegnede representerer styret i UL Sambygdingen (<<UL»), et ungdomslag for bygden «Kvamsvaqen», 
lokalisert langs fv. 404. Styret i UL Sambygdingen representerer i all hovedsak familier I husstander som bor 
langs ved og benytter seg av fv. 404. Dette brevet tar sikte pa a beskrive fv 4045 klare mangler og risikoer 
for de som bor langs og benytter seg av veien til daglig. 

Det vises til RTP som nevnt over. Videre vises det til herinqen i l.lndas kommune vedrerende RTPs 
malsettinq og strategier 7. mars 2017 hvor representanter for UL dessverre ikke hadde anledning til a delta. 

2. Status og utfordring 
Fv. 404, spesifikt strekningen Kvamsbrekka (bakken forbi butikken) men oqsa traseen videre utover, 
representerer slik vi ser det en stor risiko for ferdsel bade for myke trafikanter men oqsa for bilister. Veien er 
smal, meget uoversiktlig, mangler belysning pa store deler av strekningen og det er ikke fortau. Basert pa 
ovennevnte beskrivelse mener vi det er et mirakel at det ikke har skjedd alvorlige ulykker langs veien, 
sannsynligvis ford; sveert fa ter a ga eller sykle langs veien pa dette strekket. 

3. Uttalelser i RTP 
RTP tar sikte pa a kartlegge og prioritere veier som er risikoutsatte og trafikkfarlige slik vi forstar del. Var 
forstaelse er basert pa f01gende uttalelser i RTP: 

4.1.1 Overodna utviklingstrekk - Folkehelsa 
«Tilrettelegging for aktivitetsvenleg og trygg transport som gaing og sykling har bade helse- og 
milj0gevinstar.» Oette er slik styret i UL ser de! ikke oppfylt langs fv. 404. 

4.2 Hovudmal, delrnal og strategiar i planarbeidet 
«Transporttilbodet skal samstundes bidra til: • a betre trafikktryggleik og a redusera 
risikoniva .... ». Dette punktet, er slik UL ser det ikke oppfylt langs fv 404. 

5.1.2 0vrig fylkesvegnett (herunder tv 404) 
«Her er rnalet a sikre at vegkapitalen ikkje forfell og a sikre trafikkfarlege punkt ..... » og videre at 
«Det vert lagt opp til punktvise utbetringar scerleg retta mot trafikktryggJeik .... ». 

«Kartlegge det evriqe fylkesvegnettet; med fokus pa trafikktal, ulukker, fartsgrenser, fysiske lilh0ve 
ved vegane, andel tunge keyrety og vedlikehaldsetterslep. Siste kapitel i utgreiinga vii innehalde 
framlegg til tiltak pa utvalde plassar der trongen for tiltak er stor.». 

Ovennevnte uttalelser og standpunkt i RTP burde tilsi at strekningen Kvamme - Fossevatnet og scerlig 
Kvamsbrekka snarest burde utbedres. 

4. Uttalelser fra Statens Vegvesen 
Statens vegvesen fastslo i brev stilet til en av tomtene i ornradet ifm en byqqesaknad i 2011 at: 

«Teknisk standard pa fylkesvegen: 
Vegen er smal og har darleg standard. Oet er ikkje lagt til rette for mjuke trafikantar. Fartsgrensa er 50km/t 
og arsdeqntrafikken er 800 kleretay der 4% er tunge bilar.». 

Arsdaqntraflkken (AOT) er slik vi torstar senere oppjustert til 1.300 (ref reguleringsplan). Statens egen 
myndighet for veisaker mener altsa at veien er for smal, har darlig standard og ikke er lagt til rette for myke 



trafikanter noe styret i UL er veldig enig i. Ser en bort fra timene om natten representerer Aor relativt stor 
trafikk pa den smale veien, spesielt i arbeids- og skoletidens oppstart og slutt (erushtiden»). 

5. Konklusjon 
UL haper med ovennevnte at vi har belyst nedvendiqheten av utbedringer pa strekningen Kvamme - 
Fossevatnet pa fv. 404 snarest. Basert pa at det allerede er utarbeidet og godkjent en reguleringsplan for 
utbedring av veiene naper og tror vi at det vii allokeres midler slik at selve utbedringen kan gjennomf0res 
innen de neste 1-2 ar. Planer gir som kjent ikke resultater f0r de er qjennornfert og vi mener det er et 
tidssparsmat fer vi far den terste alvorlige ulykken langs veien. 

Vi stiller gjerne pa synfaring langs veien for a papeke traflkktartiqe punkter hvis det er enskellq, 

Pa vegne av styret i UL Sambygdningen 


